

# TRELLEBORGS BRUKSHUNDKLUBB

TRELLEBORG 2018-04-10

**Närvarande:**

Anna Hanning  
Karin Mårtensson  
Mia Dessner  
Sandra Jönsson  
Camilla Hedin  
Olle Nilsson  
Sandra Larsen

**Förhinder:**

Anna Labrosse  
Sandra Sonesson

**Protokoll**

- 1. Mötets öppnande**  
Anna hälsade alla välkomna och förklarar mötet öppnat
- 2. Val av mötesordförande**  
Anna Hanning valdes som mötesordförande
- 3. Val av mötessekreterare**  
Karin Mårtensson valdes som mötessekreterare
- 4. Val av justeringsman att jämte ordföranden justera dagens protokoll**  
Camilla Hedin valdes till justeringsman
- 5. Fastställande av dagordning**  
Dagordningen godkändes
- 6. Föregående protokoll (2018-03-06)**  
Godkändes och justerades. Kopia ska lämnas till kansliet och original arkiveras
- 7. Firmatecknare**  
Fortfarande problem med att ta över firman. Saker som ska läggas till konstituerande styrelsemöte.
- 8. Ekonomisk rapport**  
Justerat felaktigheter i bokföringen så som dubbelposter  
Genomgång av balansrapport

## 9. Rapport från kommittéer

### *HUG*

Kurser rullar på hela våren och man tar inte in fler anmälningar till kurser i vår

### *Agility*

Officiell tävling den 21 april

Klubbtävling den 9 maj

### *Rallylydnad*

-

### *NoseWork*

Doftprov den 10 maj

### *Stuga*

Extranyckel till brevlåda behöver göras då det bara finns en

**BESLUT:** Therese får i uppdrag att göra en ny nyckel

Diskuterade klippningen av gräset och att höjden inte är riktigt bra för agilitybanan

Boden där agilityhindren finns är inte i toppskick

- Förslag på en fixardag lades fram men inget beslut fattades

### *Utställning*

Man har svårt att hitta sponsorer. Therese dra i mycket där.

Önskemål att få köpa in medaljer till barnen som ställer ut hundar,

**BESLUT:** Medaljer får köpas in

## 10. Rapport från externa möte

Distriktsmöte -Man kan få bidrag till klubben sista ansökan den 31 aug

NoseWork har redan ansökt – man kan även få till ungdomssatsning Anna tar med sig detta till Instruktörsrådet senare i vår

## 11. Hemsidan

Sista genomgång av kravspecifikationen, och vi måste undersöka vem som äger domänen och om vi kan få över den på klubben

## 12. Inför klubbmötet den 25 april 2018

Karin flaggar för att hon behöver hjälp med att få ihop allt till klubbmötet

## 13. Inkomna skrivelser

Genomgång av inkomna skrivelse

- Dessa kommer att sättas i en pärm med datum på och kastas vid årsskiftet

## 14. 100 års jubileet

Podden kommer inte att sändas live och man vet inte idag hur man kommer att distribuera ut denna till klubbarna

Vi kommer att servera tårta av något slag

Anna Labrosse knåpar på en inbjudan ett utdrag visades upp oh styrelsen tyckte det var bra. Karin Mårtensson bjuder klubbens instruktörer och styrelse på ett tyck med klubbens logga, och namn- man har egen svart tröja.

En Beachflagga visades upp och föreslogs att köpas in så vi kan trycka klubbens logga på den med

**BESLUT:** Beachflagga ska köpas in

### 15. Mobilt telefonabonnemang

Mia Dessner har undersökt och konstaterat att tjänar på att gå över på mobil telefoni . frågan kom upp om detta påverkar vårt internetabonnemang Mia kommer att titta över detta med.

**BESLUT:** Klubben går över på Mobilt abonnemang för telefonen OM det inte gör internetabonnemanget dyrare

### 16. Den nya dataskyddsförordningen

Det är inte så krångligt som det låter

Vi behöver en som är Personuppgiftsansvarig, det är denne som har koll på våra register och raderar gammal information

Men det är klubben som är juridisk ansvarig för personuppgifterna

Den stationära datorn behöver olika inloggningar för olika funktioner

Vi behöver ett låst skåp för de uppgifter som vi behöver spara

**BESLUT;** Som kanslist blir Therese personuppgiftsansvarig. Karin Mårtensson ordnar så att den stationär datorn får olika inloggningar för olika funktioner: Kansli, Styrelse, Tävlingssekreterare

### 17. Barn och ungdomsmedlemskap

Therese öppnar upp för detta medlemskap igen i medlem online , när hon gjort detta meddelas Anna som lägger in det i FB

### 18. Övrigt

A) Agilitybarometern

I nuläget är det Camilla S som håller i denna men då Camilla själv tävlar kan det uppstå misstankar om jäv och för att utesluta detta så föreslår styrelsen att kansliet tar hand om agilitybarometern med precis som de andra barometrarna

**BESLUT:** Kansliet tar hand om barometern för agilityn

Camilla Hedin informerar Camilla S om beslutet

### 19. Nästa Möte

Blir den 1 maj

### 20. Mötets avslutande

Anna tackar för visat intresse och avslutar mötet



Anna Hannning  
Ordförande



Camilla Hedin  
Justeringsman